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Protokoll Föreningsstyrelsemöte 2020 6 

Dag och tid: 2020-08-16 10:00 

Plats: Klubbrummet Träkvistavallen samt Online via Microsoft Teams 

Ordinarie ledamöter: Matthias Johnsson, Nicklas Lindersson, Isaa Sand, Stefan Jönsson, Anders 

Huldt 

Ej närvarande ordinarie ledamöter: Johan Berglund, Alexander Rohdin, Pernilla Ståhle 

Ledamöter med fullmakt: Sara Jängnemyr badminton 

Suppleant: Jean-Charles Mattei 

Övriga deltagare: Rickard Markusson 

Dagordning 

1. Mötets öppnande samt val av ordförande, sekreterare och justerare 
Ordförande: Nicklas  
Sekreterare: Stefan Jönsson 
Justerare: Matthias 

2. Godkännande av dagordning 
Godkännes 

3. Föregående protokoll 
Godkännes 

4. Beslut och påskrift av sportleverantör (Stadium/Adidas/Unihoc) 
Rickard redovisade kring hur framtagandet av ny leverantörer/återförsäljare. Planen var att hitta 

ett föreningsalternativ. De leverantörer/återförsäljare som diskussion inleddes med var 

Intersport, XXL, Sportgrossen och Stadium. Märkesleverantörs alternativen som fanns med var 

Adidas och Craft samt som komplement Salming, Blindsafe och Zone. 

Några gick bort då de inte hade hemsida för försäljning. 

Sportgrossen och Stadium var sista kvar men valet föll på Stadium då de var det befintliga stabila 

valet och gav lite extra. Adidas valdes som fortsatt huvudmaterialleverantör och Zone valdes 

som komplement. 

Avtalet gäller för föreningen. Bågskytte och Badminton fick fråga om det är okej med dem att 

Rickard företräder dem i materialfrågan  

Bågskytte är okej med att Rickard företräder dem i detta avtal avseende bonusar. Bågskytte 

skickar med en passus att storleken på reklamen måste justeras för att de skall kunna dra 

nytta av avtalet. 

Badminton är okej med att Rickard företräder dem i materialfrågor i detta avtal avseende 

bonusar. 
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Hockeyn har eget materialavtal. De har enligt Rickard ett bra avtal med Hagsätra sport och 

Bauer. Förlänger troligen årligen. 

Beslut: Hockeyn fortsätter med sitt nuvarande samarbete men vid förnyelse av avtal skall en 

utvärdering göras mellan nuvarande leverantörer Hagsätra/Bauer kontra övriga föreningens 

leverantörer Stadium/Adidas. 

I avtalet finns 100 jubileumströjor. 

Beslut: De 100 jubileumströjorna som ingår i materialavtalet skall fördelas där 

sektionsstyrelserna skall utrustas med tröjor och övriga går till försäljning, det bör betyda att 

minst 50 av tröjorna går till försäljning. 

Beslut: Kansliet får i uppdrag att titta på om och hur sponsring på jubileums tröjan skall fungera 

och därefter redovisa för FS för beslut. 

I avtalet finns även med 20 tkr för idrott på lika villkor. 

Aktion punkt: Kontrollera ifall stadgarna behöver justeras för idrott på lika villkor skall kunna ge 

ut bidrag för material. 

Efter övriga avtalet gåtts igenom: 

Beslut: Styrelsen beslutar att skriva på nya materialavtalet med Stadium, Adidas och Zone. 

5. Beslut om åtgärder utifrån Föreningsrapport halvår 
Rickard redovisar hur det ser ut i verksamheten. 

Beslut: Sektionerna får på sig att till möte oktober ta fram en analys kring hur Covid 19 påverkar 

respektive verksamhet. Detta inkluderar saker som påverkan på antalet aktiveter, uteblivna 

intäkter från evenemang o.s.v. 

Beslut: Sektionerna får på sig att till möte oktober ta fram en analys kring hur minskat/ökat antal 

aktiviteter påverkar. 

Beslut: Bågskytte skall lämna in plan till nästa FS möte på hur underskottet skall hämtas in. 

Beslut: Ishockey måste lämna in plan hur man skall återställa negativt kapital. Ishockeyn skall 

också lämna in plan för samarbete med SKÅ. 

 

6. Beslut om Direktiv/Uppdrag från FS till Sektionerna (uppdrag som redovisas till 

nästa kvartals möte i sep/okt) 
 

Beslut: Varje sektion skall utse ledamot till valberedning 

Diskussionspunkt kring rekrytering av utövare och ledare. 

Aktionpunkt till alla sektioner och kansli: Vid rekrytering inom alla områden skall det göras 

kontinuerligt med bredd enligt vision och strategi. 
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7. Fortsättning av vision och strategiuppbyggnaden 
Rickard gick igenom två olika modeller för uppbyggnad av Ekerö IK:s strategi och vision. En 

traditionell pyramidformad och en spelplanformad. 

Beslut: Kansliet får i uppdrag att jobba vidare med båda modeller och provtrycka båda modeller 

men innan kommunikation utåt sker skall beslut tas i FS. 

Beslut: Frågan om Vision och strategiuppbyggnad bordläggs, gemensam mall tas fram. 

 

8. Information om Covid-19 läget och uppdatering av direktiven som ligger för 

resp. sektion inför hösten. 
Kansliet önskar ändring av direktiven kring Covid-19 med förändringen till 50 personer per 

planhalva (hänvisning till matchriktlinjer STFF, SVFF) 

Beslut: Sektionerna skall följa specialidrottsförbundens riktlinjer angående direktiv för Covid 19 

när det kommer till antalet deltagare. 

 Kansliet önskar publik om max 50 personer på KG1:s läktare. 

Beslut: Ingen publik på KG1 eller andra läktare. 

 

9. Operativ styrning 

Önskemål från verksamheten att Fotbollssektionen behöver ett sportråd. 

Beslut: Upp till verksamheten att tillsätta en gruppering tills det finns en fotbollsstyrelse. 

Tillsättningen av sportråd är en operativ fråga. 

 

10. Översyn av cafésortiment 

Innebandysektionen önskar översyn av cafésortimentet till ett nyttigare sortiment, det har 

framkommit önskemål om detta i Mälaröhallens café. 

Beslut: Tidigare beslut ligger om sortiment. 
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11. Mötet avslutas 

 

  

_______________________________________ _______________________________________ 

Nicklas Lindersson Stefan Jönsson 

Ordförande Sekreterare 

 

_______________________________________ 

Matthias Johnsson 

Justerare 

 


